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ROMÂNIA 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI GAVOJDIA 
NR. 6819 DIN 29.11.2023  
 

 

 

PROCES-VERBAL AL ŞEDINTEI PUBLICE  ORDINARE A CONSILIULUI LOCAL 

AL COMUNEI GAVOJDIA DIN 29.11.2023 
 

 
 Încheiat azi 29.11.2023, cu ocazia şedinţei publice ordinare a Consiliului Local Găvojdia. 
 În urma Dispoziției primarului nr. 168/22.11.2023 s-a convocat Consiliul Local al comunei 

Găvojdia în şedinţă ordinară, în următoarea componenţă: 
- Adamescu Ioan – Claudiu 
- Andrei Adelin – Raul 
- Bagiu Florentin – Adrian 
- Gașpar Ioan 
- Ivasiuc Alexa 
- Jușca Sorin 
- Popa Petru – Trandafir 
- Rosoca Vasile 
- Șteff  Dan – Claudiu 
- Țîru Petrică – Coriolan 
- Vasiloni Bogdan - Ioan 

La ședință participă domnul primar Stoica Dănuț și doamna secretar general Moica Lenuta. 
Sunt prezenți toți cei 11 consilieri locali, din care 10 consilieri sunt prezenți fizic și 1 consilier 

este prezent în sistem on line (Rosoca Vasile). 
Potrivit Regulamentului de organizare și funcționare a Consiliului Local Gavojdia președinte de 

ședință pentru luna noiembrie a fost ales domnul Rosoca Vasile. Întrucât la ședința de astăzi domnul 

Rosoca Vasile nu poate participa fizic, este ales președinte de ședință pentru ședința de astăzi domnul 

consilier Șteff  Dan – Claudiu.   
Se supune la vot procesul – verbal al ședinței anterioare și se aprobă cu unanimitate de voturi 
Președintele de ședință dă citire proiectului ordinii de zi. 
Ordinea de zi propusă este următoarea:  

1. Proiect privind acordarea unor pachete pentru copiii din comună, cu ocazia sărbătorilor de 

iarnă. 

2. Proiect privind aprobarea numărului de autoturisme pentru activități specifice ale unității 

administrativ-teritoriale, precum și a consumului maxim lunar de combustibil pentru acestea. 

3. Proiect privind aprobarea organigramei și a statului de funcții ale aparatului de specialitate al 

primarului comunei Gavojdia. 

4. Proiect privind desemnarea reprezentantului Comunei Gavojdia în Adunarea Generală a 

Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Apă – Canal Timiș. 

5. Proiect privind aprobarea schimbării denumirii Asociației pentru Promovarea și Dezvoltarea 

Turismului Timiș în Organizația de management al destinației „JUDEȚUL TIMIȘ” și 

aprobarea noului statut. 
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6. Proiect privind participarea Comunei Gavojdia la programul de finanțare AFM “Reabilitarea 

și eficientizarea energetică a clădirilor publice.” 

7. Proiect privind implementarea proiectului „Reabilitare și eficientizare energetică clădire 

administrativă Comuna Gavojdia, județul Timiș.” 

8. Proiect privind rectificarea bugetului local pe anul 2023. 

9. Diverse. 

Proiectele înscrise pe ordinea de zi sunt inițiate de primarul comunei Gavojdia. 

           Președintele de ședință întreabă dacă mai sunt puncte de introdus pe ordinea de zi. Nu se introduc 

puncte suplimentare pe ordinea de zi. Ordinea de zi în forma prezentată se supune la vot și se aprobă cu 

unanimitate de voturi.  
Ședințele comisiilor de specialitate au avut loc azi 29.11.2023, fiind emise toate avizele de 

specialitate și au fost predate secretarului general înaintea începerii ședinței consiliului local. 
Se trece la punctul 1 al ordinii de zi: proiect privind acordarea unor pachete pentru copiii din 

comună, cu ocazia sărbătorilor de iarnă. Președintele de ședință dă cuvântul domnului primar, care spune 

că se propune achiziționarea a 500 de pachete în valoare de 25 lei/pachet. Suma de 5.500 lei este 

sponsorizată de către SC Campo d’oro SRL, iar diferența de 7000 lei se suportă din bugetul local. 

Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian întreabă câți copii sunt în comună. Domnul primar spune că 

aproximativ 500 de copii, inclusiv cei din casa de copii, de obicei rămân cam 15 - 20 de pachete, care se 

distribuie la sfârșit copiilor care au fost omiși de pe listă sau altor copii care se află în comună la rude de 

sărbători.  Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că dacă se poate, pachetele să fie distribuite 

copiilor de la școală la serbare. Domnul primar spune că ar fi frumos, dar nu se poate, s-a mai încercat și 

nu s-a putut ține evidența clară a copiilor care au fost prezenți la serbare și care nu, iar cei care au primit 

la serbare mai doresc să primească și acasă când primesc frații lor. Domnul primar  mai spune că la 

căminul cultural din Gavojdia va fi organizată o seara de colinde în data de 17.12.2023, unde vor fi și 

copiii de la școală cu colinde, iar pentru copii va fi pregătit separat un loc unde vor servi portocale, 

prăjiturele, suc.   

Domnul consilier Șteff Dan – Claudiu spune să se facă bine listele, să nu mai fie reclamații 

ulterioare că sunt copii care nu au primit. Domnul primar spune că dacă se întâmplă cumva să fie cineva 

omis, sunt pungi în plus și primesc toți copiii. 

Președintele de ședință întreabă dacă se fac obiecții cu privire la acest proiect. Nu se fac obiecții. 

Proiectul de hotărâre în forma propusă și însoțit de avizul favorabil al comisiilor de specialitate se 

supune la vot și se aprobă cu 11 voturi pentru. 

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: proiect privind aprobarea numărului de autoturisme pentru 

activități specifice ale unității administrativ-teritoriale, precum și a consumului maxim lunar de 

combustibil pentru acestea. Președintele de ședință dă cuvântul domnului primar, care spune că s-a mai 

primit un Duster de la Camera Deputaților, iar papucul va fi casat și se va da Dacia Logan la muncitori, 

cu o remorcuță, papucul se strică foarte des și nu mai poate fi folosit. Domnul consilier Bagiu Florentin 

– Adrian spune că la Dacia Duster TM66WGV scrie că se folosește pentru activități ale aleșilor locali și 

întreabă care aleși locali. Domnul primar spune că primar și viceprimar. Domnul consilier Bagiu 

Florentin – Adrian spune că aleșii locali la Gavojdia nu au legitimație, nici semn distinctiv, nici eșarfă cu 

tricolorul, nici nu se decontează naveta. Domnul primar spune că nu s-au cerut. Domnul consilier Bagiu 

Florentin – Adrian spune că în baza legii, acestea sunt drepturile consilierilor locali, inclusiv decontarea 

deplasărilor la ședințele consiliului local sau la alte activități ale aleșilor locali. Domnul consilier Bagiu 

Florentin – Adrian mai spune că după părerea lui la Duster-ul TM66WGV nu sunt necesari 200 de litri 

de motorină pe lună, cu atât mai mult cu cât și la al doilea Duster scrie că va fi folosit și de primar la 

deplasări. Domnul primar spune că aceasta este o cotă maximă, nu înseamnă că se și consumă în fiecare 

lună toată cota aprobată. Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian întreabă dacă se fac foi de parcurs 

la zi, nu doar la sfârșitul lunii. Domnul primar spune că da, se fac foi de parcurs și foi de activități 

zilnice (FAZ) în fiecare zi, pentru fiecare deplasare.  
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Domnul consilier Șteff Dan – Claudiu întreabă dacă toată cota asta de motorină se justifică cu 

documente, cu ștampilă. Domnul primar spune că da. Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune 

că PROGAV nu mai există. Domnul primar spune că Dacia Logan va fi dată la muncitori, iar dacă cei de 

la airsoft au de făcut deplasări, se dă și lor în weekend. Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune 

că la buldoexcavator sunt trecuți 700 de litri, trebuie să fie un caiet cu evidența lucrărilor. Domnul 

primar spune că se fac procese – verbale și recepții pentru fiecare lucrare. Domnul consilier Bagiu 

Florentin – Adrian spune că acestea să nu fie fictive. Domnul primar spune că nu sunt fictive. Domnul 

consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că la benzină sunt 120 de litri, dar iarna e doar drujba. Domnul 

primar spune că este cota maximă, vara se consumă mai mult, iarna mai puțin.  

Președintele de ședință întreabă dacă se fac obiecții cu privire la acest proiect. Nu se fac obiecții. 

Proiectul de hotărâre în forma propusă și însoțit de avizul favorabil al comisiilor de specialitate se 

supune la vot și se aprobă cu 11 voturi pentru. 

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi: proiect privind aprobarea organigramei și a statului de 

funcții ale aparatului de specialitate al primarului comunei Gavojdia. Președintele de ședință dă cuvântul 

domnului primar, care spune că potrivit Legii nr.296/2023, numărul de personal comunicat la începutul 

anului de către prefectul județului se reduce cu 10%, respectiv din cele 23 de posturi comunicate trebuie 

să reducem 2 posturi. Domnul primar mai spune că din cele 23 de posturi sunt 5 posturi vacante și se 

propune reducerea a 2 dintre posturile vacante, respectiv referent cultural și inspector în compartimentul 

de investiții. Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că el nu zice că trebuie dați oamenii 

afară, dar așa nu se fac economii. Domnul primar spune că mai avem vacant postul de șofer transport 

școlar, dar avem un singur om cu categoria D, dacă se îmbolnăvește sau din orice alt motiv nu poate veni 

la lucru, nu are cine să ducă copiii, va trebui o firmă. Domnul consilier Șteff Dan – Claudiu spune că 

pentru transportul școlar trebuie să avem back-up.  Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că 

așa este, dar momentan sunt blocate angajările.  

Președintele de ședință întreabă dacă se fac obiecții cu privire la acest proiect. Nu se fac obiecții. 

Proiectul de hotărâre în forma propusă și însoțit de avizul favorabil al comisiilor de specialitate se 

supune la vot și se aprobă cu 11 voturi pentru. 

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi: proiect privind desemnarea reprezentantului Comunei 

Gavojdia în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Apă – Canal Timiș. 

Președintele de ședință dă cuvântul domnului primar, care spune că este organizată o adunare generală în 

data de 13 decembrie, iar pe ordinea de zi este aprobarea cuantumului cotizației membrilor ADI Apă – 

Canal Timiș pentru anul 2024 și aprobarea bugetului pe anul viitor și se propune desemnarea tot a 

primarului pentru a participa. Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că tot primarul a fost și 

anul trecut și că el a spus să se facă o hârtie împreună cu alți primari pentru canal, să fie prețul mai mic 

decât la apă, nu toată apa ajunge în canalizare. Domnul primar spune că s-a făcut memorandum. Domnul 

consilier Bagiu Florentin – Adrian întreabă dacă poate fi văzut. Domnul primar spune că doar dacă îl 

cere la ADI, acolo s-a făcut. Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că 65%  din cantitatea de 

apă ar trebui la canal, sau măcar la 80% dacă ar fi, ar fi bine, dar nu se întâmplă nimic, rămân la nivel de 

discuții. Domnul primar spune că pe comune pierderile sunt mari. Domnul consilier Ivasiuc Alexa spune 

că pe Gavojdia 41% sunt pierderi. Domnul consilier Andrei Adelin întreabă unde sunt aceste pierderi. 

Domnul primar spune că probabil se fură, trebuie făcute verificări. 

 Președintele de ședință întreabă dacă se fac obiecții cu privire la acest proiect. Nu se fac obiecții. 

Proiectul de hotărâre în forma propusă și însoțit de avizul favorabil al comisiilor de specialitate se 

supune la vot și se aprobă cu 11 voturi pentru. 

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi: proiect privind aprobarea schimbării denumirii Asociației 

pentru Promovarea și Dezvoltarea Turismului Timiș în Organizația de management al destinației 

„JUDEȚUL TIMIȘ” și aprobarea noului statut. Președintele de ședință dă cuvântul doamnei secretar, 

care spune că asociația înființată la nivel județean pentru promovarea turismului intenționează să-și 

modifice denumirea în organizație de management pentru a accesa anumite programe de finanțare în 
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domeniul turismului. Comuna Gavojdia este membră în această asociație din anul 2014, dar în ultimii 3 

ani nu am mai achitat cotizația anuală, de aproximativ 2000 lei/an.    

Președintele de ședință întreabă dacă se fac obiecții cu privire la acest proiect. Nu se fac obiecții. 

Proiectul de hotărâre în forma propusă și însoțit de avizul favorabil al comisiilor de specialitate se 

supune la vot și se aprobă cu 11 voturi pentru. 

Se trece la punctele 6 și 7 ale ordinii de zi: proiect privind participarea Comunei Gavojdia la 

programul de finanțare AFM “Reabilitarea și eficientizarea energetică a clădirilor publice” și proiect 

privind implementarea proiectului „Reabilitare și eficientizare energetică clădire administrativă Comuna 

Gavojdia, județul Timiș.” Președintele de ședință dă cuvântul doamnei secretar care spune că potrivit 

ghidului de finanțare prin AFM se solicit 2 hotărâri ale consiliului local: una de participare la program și 

una privind efectiv obiectivul care se solicită a fi reabilitat prin program. Proiectul propus  pentru 

finanțare este clădirea administrativă din localitatea Gavojdia, fostul sediu al CAP-ului, valoarea totală 

este de 5.343.014,16 lei, din care eligibil 5.132.914,30 lei și neeligibil 210.099,86 lei, sumele fiind cu 

TVA inclus. Domnul primar spune că propune reabilitarea clădirii respective, întrucât în prezent este 

degradată, se poate face acolo un dispensar modern, cu ECO, EKG.  Domnul consilier Bagiu Florentin – 

Adrian spune că este și parc în față, e bine să fie renovat. Domnul consilier Andrei Adelin spune că 

poate fi făcut și centru de permanență. Domnul primar spune că suntem aproape de Lugoj și cei care au 

o urgență merg la spital la Lugoj, nu ar veni la centrul de permanență unde este de obicei o asistentă 

medicală. 

Președintele de ședință întreabă dacă se fac obiecții cu privire la aceste proiecte. Nu se fac 

obiecții. Proiectele de hotărâre în forma propusă și însoțite de avizul favorabil al comisiilor de 

specialitate se supun la vot și se aprobă cu 11 voturi pentru. 

Se trece la punctul 8 al ordinii de zi: rectificarea bugetului local. Președintele de ședință dă 

cuvântul domnului primar, care spune că a fost achitat prețul de la imobilul casa specialistului din 

Lugojel, 200,06 mii lei care vor fi cheltuiți la strada betonată din Lugojel și pentru decontarea 

proiectului tehnic de la școala din Gavojdia s-a decontat suma de 120 mii lei din PNRR. 

Președintele de ședință întreabă dacă se fac obiecții cu privire la acest proiect. Nu se fac obiecții. 

Proiectul de hotărâre în forma propusă și însoțit de avizul favorabil al comisiilor de specialitate se 

supune la vot și se aprobă cu 11 voturi pentru. 

Se trece la punctul 9 al ordinii de zi: diverse. 

Ia cuvântul domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian și spune că ar dori să readucă în discuție 

ca în exercițiul bugetar viitor să fie cuprinsă capela de la Jena, oamenii vor și întreabă. Domnul primar 

spune că ar dori toate capelele să se facă, dar să vedem ce sume vor fi la buget anul viitor, de asemenea 

prin agenția de mediu se pare că va fi un program de finanțare pentru capele, iar la Lugojel avem 

clădirea, cheltuiala e mai mică.  Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că ar fi foarte bine să 

se facă toate, dar la Jena trebuie începută, el a fost inițiator cu capelele. Domnul primar spune că el a 

fost initiator când deja era proiectul tehnic făcut.  Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că 

era proiect făcut pentru Gavojdia și, la fel a făcut și la căminul cultural din Jena, după ce a depus el 

proiect de hotărâre domnul primar a mers să vadă. Domnul primar spune că nu e adevărat, deja discutase 

înainte cu consilierii din Jena despre lucrările care urmau să se facă la cămin. 

Domnul consilier Șteff Dan – Claudiu spune că toți consilierii vor ceva, la fel și primarul și 

viceprimarul, fiecare are câte o propunere, dar nu suntem unii mai presus de alții, să spună careva că el a 

făcut ceva, ar trebui să fie până la final o echipă.  Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că 

așa este, dar e mult dezinteres, consilierii primarului nu vor să-l deranjeze, că poate nu-i mai pune pe 

liste. Domnul consilier Țîru Petrică spune că nu e adevărat, toți consilierii au solicitări la primar și îi 

prezintă problemele. 

Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian întreabă dacă s-a achiziționat material antiderapant și 

sare, nisip pentru sezonul rece. Domnul primar spune că da. 

Domnul consilier Andrei Adelin spune că atunci când pot muncitorii să vină la Jena, la terenul 

sintetic, cu aparatul de sudură, să pună ușa, să curețe în spatele terenului.  Domnul consilier Bagiu 
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Florentin – Adrian spune că așa rămân toate la nivel de discuții, problema asta a fost discutată de astă 

vară. Domnul primar spune că trebuie discutat și cu tinerii, că ei rup și distrug, bazele sportive din 

Gavojdia și Jena sunt cele mai distruse, la Sălbăgel și Lugojel nu sunt probleme.  

Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că la Jena este o problemă cu oile de la 

Criciova, distrug terenurile. Domnul consilier Andrei Adelin spune că așa este, au înțelegere cu unii 

oameni să meargă pe terenurile lor, dar pentru a ajunge acolo calcă alte terenuri și distrug culturi. 

Domnul primar spune că va veni firma de pază și-i va evacua pe toți care nu sunt din comună, dar 

trebuie să se mobilizeze și comunitatea. Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că oamenii nu 

semnează, ei zic să îi scoată cine i-a băgat, adică primăria. Domnul primar spune că nu este adevărat, nu 

i-a băgat primăria, dimpotrivă s-au făcut adrese la poliție, prefectură, direcția agricolă. 

Domnul consilier Țîru Petrică spune că trebuie făcut gardul la școală. Domnul primar spune că 

va fi făcut. Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că acum în sezonul rece muncitorii ar 

putea să facă și la Jena, și la Sălbăgel și la Gavojdia, că nu taie iarbă ca vara. Domnul primar spune că 

muncitorii nu stau deloc, au renovat școala și grădinița la Sălbăgel, la cămin cultural Lugojel, acum fac 

la sala de sport, terenurile de la Jena și Gavojdia sunt distruse. 

Domnul consilier Ivasiuc Alexa spune că la Jena o lampă pe drumul principal la nr.26 nu merge 

de mult timp, ghirlanda de la biserică nu merge, o fi mișcat-o vântul. Domnul primar spune că zilele 

următoare se vor remedia, că mai au de lucru. 

Domnul primar spune că în 17 decembrie este seară de colinde la ora 17 la căminul cultural din 

Gavojdia. 

Nemaifiind alte probleme de discutat,  preşedintele de şedinţă declară şedinţa închisă. 
Prezentul proces-verbal a fost întocmit conform art.138 alin.13 și 14 din O.U.G. nr. 57/2019 - 

privind codul administrativ și va fi supus aprobării Consiliului Local Gavojdia în prima ședință a 

acestuia, conform art.138 alin.15 din O.U.G. nr.57/2019 - privind codul administrativ. 
  
 

 

           PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                          SECRETAR GENERAL  
              DAN – CLAUDIU ȘTEFF          LENUȚA MOICA 

                                                 


